

Haw Par Music Foundation Limited
虎豹音樂基金有限公司

OUR REF.
Student. No.:

Date:

Bursary Place Recommendation Form
to be filled by applicant's school teacher or instrument instructor

助學名額推薦表
需由申請者的學校老師或樂器導師填寫

CONFIDENTIAL
保密

Your student has applied for a bursary place for the programme organised by the Haw Par Music Foundation Limited. The Foundation requires some information from the student's teacher in order to process the application. Please complete the following:

閣下的學生現正申請虎豹音樂基金有限公司主辦活動的助學名額。請老師填寫以下資料以供有關委員會處理其申請。

STUDENT PARTICULARS 學生個人資料

Name 姓名

Programme Applied 申請參加的活動

- Junior SoundFest 兒童音樂 Do Re Mi
 Summer String Orchestra Camp 弦樂夏令營

TEACHER'S INFORMATION 推薦人資料

Recommender's Name 推薦人姓名

Phone Number (Mobile) 手提電話

Email 電郵地址

您是否推薦此學生獲得助學名額資助？
Do you support this application?

- Yes 推薦
 No 不推薦
 No comment 不予置評

How long have you known the applicant? How well do you know about the applicant and his / her family?
您認識申請者有多久？您對申請者及其家庭情況有多認識？

Please indicate your expectations of the applicant if he / she takes part in the Haw Par SummerFest 2015.
您對申請者參與「虎豹夏日音樂節」抱有什麼期望？

PTO 後頁繼續...

If you support the applicant for a bursary seat, please outline reasons for recommendation, such as financial situations, learning abilities, family circumstances, social settings and health conditions and / or any other considerations.

若您推薦申請者獲得助學名額，請概述原因或理由。例如基於(但不限於)申請者的財政狀況、學習能力、家庭環境、社會背景及健康情況等。

--

RECOMMENDATION METHOD 推薦方法

Please return the completed recommendation form to **'Haw Par Music Foundation Limited'** at **6/F, Luk Kok Centre, 72 Gloucester Road, Hong Kong**, with a note on the envelope marked **'Recommendation Form'**.

請將填妥之報名表，郵寄至 **灣仔告士打道 72 號六國中心六樓「虎豹音樂基金有限公司」**，信封請註明「**推薦表**」。

DECLARATION 聲明

I certify that the information provided is true and accurate, and was given without coercion.

本人謹聲明上述推薦出於自願，填寫資料確實無訛。

Signature

推薦人簽署

Date 日期

X	
---	--

Remark: This is a confidential document once signed and completed and will not be seen by the applicant and his / her family.

註：本表格一經填妥，即為保密文件，並不會向申請人及其家人透露內容。